

# 自动铆钉机/自动足球钉机 /压扣机 /打扣机 /鞋眼机

产品名称	自动铆钉机/自动足球钉机 /压扣机 /打扣机 /鞋眼机
公司名称	石狮正丰机械有限公司
价格	7800.00/台
规格参数	
公司地址	中国 福建 石狮市 石狮市厝仔工业区
联系电话	86 0595 85125562 13905972562

## 产品详情

加工定制：	是	产品类型：	全新
操作类型：	半自动	品牌：	正丰
型号：	足球钉机	功率：	360（W）
生产能力：	依情况而定（双/小时）		

用途：本机适用于溜冰鞋、足球钉之中空钉、开叉钉、鞋底之铆合。

特点：1、自动送料，独特s型设计，使铆合时鞋的摆放十分方便。

2、质量稳定、可靠、速度快、质量高，是众多行业理想和广泛使用的机器。

3、操作方便简单，无需过多程序，可大大提高您的生产效率！

use: this machine is suitable for skating shoes, football nail hollow nails, nail, split sole riveting.features: 1, automatic feeding, the unique design of s type, so that the process of riveting shoes are very convenient.in 2, stable quality, reliable, high speed, high quality, is one of the many industry ideal and widely used machine.3, simple and convenient operation, without too many procedures, can greatly improve your production efficiency!